
D66 

 

Voorzitter, 

 

Twee jaar zit er inmiddels op sinds de verkiezingen  

en nog twee jaar hebben we te gaan tot de volgende.  

Een goed moment dus om een tussenstand op te maken.  

Laten we eens terugdenken waar we stonden  

toen deze coalitie het stokje overnam van de vorige  

en wat er sindsdien is veranderd: 

 

Voorschoten stond onder financieel toezicht van de provincie,  

omdat we er jaarlijks niet in slaagden  

om een sluitende begroting op te stellen en uit te voeren.  

Dat toezicht is inmiddels opgeheven omdat de boeken op orde zijn. 

 

Het Wedde moest haar deuren gaan sluiten,  

omdat de subsidie voor het zwembad was wegbezuinigd.  

Dat besluit hebben we teruggedraaid,  

waardoor het zwembad nu nog volop wordt gebruikt; 

 

Huizen werden er nauwelijks gebouwd  

en projecten liepen vast in besluitvorming.  

Inmiddels worden de eerste daken bedekt in Roosenhorst  

en zetten we stappen op weg naar bijvoorbeeld Starrenburg 3. 

 

Wel zou D66 graag zien dat er naast die grote bouwprojecten  



ook meer ruimte komt voor particulier opdrachtgeverschap 

En daartoe dienen we een motie in. 

De gezamenlijke ambtelijke organisatie  

leed onder een slecht opgezet en functionerend bestuursmodel,  

Daardoor konden teveel goede ideeën niet gerealiseerd worden  

en liepen inwoners en ondernemers vast in een bestuurlijke spaghetti.  

Inmiddels is de verschuiving van het sociaal domein  

richting de Leidse regio ingezet  

en maken we slagen om onze ambtelijke organisatie  

ook echt weer te laten werken voor Voorschoten. 

 

We hebben een brede welzijnsorganisatie opgezet.  

We zijn met nieuwe energie aan de slag gegaan  

om betere maatschappelijke accommodaties te realiseren. 

We hebben een nieuw subsidiestelsel gelanceerd  

dat niet de pijn van noodzakelijke bezuinigingen heeft kunnen wegnemen,  

maar dat er wél voor zorgt dat beschikbare subsidies  

zo goed mogelijk bijdragen aan het maatschappelijk leven in Voorschoten. 

 

Ik ga niet het hele coalitieakkoord langs,  

maar het mag duidelijk zijn dat D66 trots is op de behaalde resultaten. 

Daarvoor zijn we dan ook de vele ambtenaren dankbaar  

die vaak onder moeilijke omstandigheden toch het maximale hebben gedaan  

om de soms onbescheiden ambities van Voorschoten te realiseren.  

En daarbij wil ik in het bijzonder dank uitspreken  

naar de afdeling financiën,  

die de afgelopen twee jaar bergen heeft verzet. 



 

 

Toch is ons werk nog bepaald niet af  

en kan deze bijdrage niet slechts een Hosanna-verhaal worden.  

We moeten ook eerlijk zijn en erkennen dat onze financiële situatie  

nog altijd niet riant is.  

De begrotingen sluiten en de boeken zijn op orde,  

maar ruimte om nieuw beleid te maken is er nauwelijks.  

Ik kan dan ook eerlijk zeggen dat ik me stoor  

aan de toondoofheid van mijn partijgenoot 

en minister van Binnenlandse Zaken,  

die zich als enige in Nederland niet lijkt te realiseren  

hoe kwetsbaar de financiële positie van gemeenten is.  

 

Die kwetsbare positie vraagt ook om realistisch beleid,  

het zal O.N.S. als muziek in de oren klinken.  

Voor het reserveren van middelen voor goede ambities,  

zonder dat er al concrete plannen zijn,  

hebben we geen ruimte.  

We zullen moeten investeren, juist nu,  

in een vitaal en bruisend centrum  

en in een duurzaam en groen dorp.  

Maar het is wel zaak dat de bijbehorende plannen  

snel concreet gaan worden.  

Dat gaat D66 nog niet snel genoeg  

en daarom zullen we vandaag ook moties steunen  

die helpen om onze duurzame en economische plannen concreter te maken. 



 

 

Ook moeten we ervoor zorgen dat het onderwijs in Voorschoten  

niet alleen goed is vanwege de toewijding  

en professionaliteit van het onderwijsveld,  

dat is het namelijk al,  

maar dat we daar ook als gemeente aan bijdragen  

met hoogwaardige huisvesting en faciliteiten.  

We trekken vandaag dan ook op met het CDA  

om de lat op het gebied van onderwijshuisvesting in Voorschoten  

hoger te leggen. 

 

De rol die gemeenten spelen in het dagelijks leven van inwoners  

wordt steeds groter. 

Ooit was Nederland sterk gecentraliseerd,  

maar een keur aan decentralisaties heeft daar verandering in gebracht. 

Die beweging zet verder door.  

Een van de domeinen waarin we dat zien is openbare orde en veiligheid. 

BOA’s nemen steeds meer de rol op zich van een Gemeentelijk Politie Korps. 

D66 zal er komend jaar op toezien dat  

de BOA’s hun werk veilig en verantwoord kunnen doen, 

voor henzelf én voor de samenleving. 

 

Die steeds belangrijkere rol van gemeenten, 

vraagt ook om het steeds beter betrekken van inwoners  

bij de keuzes die we maken. 

Dorpsdialogen zoals bij het subsidiestelsel,  



Huize Bijdorp, Intratuin en het zwembad 

hebben wezenlijk bijgedragen aan de kwaliteit van besluitvorming. 

Gelijktijdig was ik erg teleurgesteld om te moeten concluderen 

Dat het woord ‘participatie’ slechts één keer in de kadernota voorkwam: 

In de uitleg dat er vanwege de coronacrisis, 

géén participatie op is toegepast. 

Maar de coronacrisis heeft juist laten zien 

dat er voldoende innovatieve manieren zijn om digitaal te participeren. 

Daarop verwachten we komend jaar dan ook echt resultaat van het college 

en daartoe dienen we vandaag een motie in. 

 

Voorzitter, ik rond af. 

D66 kijkt met enige trots,  

maar vooral met dankbaarheid,  

terug op alles wat er de afgelopen twee jaar is gerealiseerd in Voorschoten. 

Het dorp staat er aanzienlijk beter voor 

dan toen we, samen met GroenLinks en de VVD,  

het stokje van de vorige coalitie overnamen. 

 

Het zijn echter onzekere tijden 

waarin inwoners, ondernemers en maatschappelijke organisaties 

zich zorgen maken over hun gezondheid, hun inkomsten en hun toekomst. 

Het is aan ons als gemeente om te doen wat we kunnen 

om onze Voorschotense samenleving  

wendbaar en weerbaar te maken 

en zo die onzekerheid weg te nemen waar we kunnen. 

Laat dat komend jaar ons doel zijn 



Want samen zijn we Voorschoten 

En samen maken we de toekomst van Voorschoten 


